
 

 Ovo saopatenje je samo vid beznadja u kome se Milos Bandjur nalazi. Uopste me ne
 interesuje njegovo mišljenje  ( upakovano u nekakvom saopstenju Izbornog staba) niti

 ce me vise ikada interesovati, ja po mestu prebivista i ne pripadam tom stabu jer na
 Ledenoj Steni ne živim godinama. On je vrlo svestan i dobro zna u kakvoj situaciji se

 nalazi i kako su rasporedjene sahovske figure trenutno pa se nada da izvući pat poziciju,
 klasican primer efekta davljenika koji se bori za zivot

 Lake telesene povrede, izlomljen telefon, preko svega sam presao ali da mi psuje mrtvu
 majku bugarsku, a zna da sam samo nju imao najbolje govori kakav je čovek. Sve su to

  činjinice koje ce se utvrdjivati a to svakako nece raditi ljudi koji nisu ni bili prisutni.
 Ne mozete da se pozivate na ustavni i sudski poredak a da utvdjujete cinjenice i dajete

 sebi pravo da sudite.
 Naravno da sam pozvan na sastanak za sta imam prepisku iz viber grupe, naravno da

  mi je psovao pokojnu majku bugarsku i naravno da me udario.
 

 Oslepeo je od pakosti i mrznje a mrznja je majka svih poraza kazu, nije u zivotu naviko
na otpor, nije “veliki Rusofil” citao Pasternaka koji kaze “nije život sto i polje preći.”

 Zao mi je i potpisnika sve redom je pljuvao kod mene, kako su glupi ali poslusni, kako
  mu takvi trebaju.

 Oni jadni moraju da ga poslusaju, potpisali bi oni i da Dalaj Lama vodi stab, sve sto on
 kaze. On politiku vidi kao licnu promociju a ne kao uzvišeni poziv i ideal. Kao vestinu
 upravljanja, drusrveno koristan rad, covek je bio u izvešnoj vlasti grada osam godina a

 nije ni sopstvenu ulicu asftirao sta dalje da pricamo?
 Terao me da se zaposlim u vodovod da bi verovali ili ne na cuvenoj fortres bot mrezi
 SNS botovao za njega, to da mi bude u opisu posla! Naravno da nisam hteo, kao sto
 nisam hteo da snimam razgovore sa clanovima staba  i njemu pustam i jos mnogo
 mnogo toga. Nekoliko ljudi mi se javilo da je nevoljno potpisalo, tu su ljudi koje znam

  ceo zivot, izvinili se.
 
 

 Posedujem znanje iz oblasti politickog marketinga, politicke analitike, politickih nauka
 nesto sto se trazi na trzistu rada i kao sto sam  radio i pre poslednjih izbora radicu i

 danas. Ucim i usavrsacam  se svakog dana jer zivimo u eri neveorovatno brzih promena,
 tako da i nemam vremena da se bavim nebitnim gradskim odbornikom Milosem

 Bandjurom.
 

 Dok se on bavi ko je sta reko ja radim na pokretanju Kancelarije za brze odogovore, gde

 



 

 ce gradjani Nisa moci brzo da rese komunalne probleme, radim na idejnom projektu
 aplikacije RESI PROBLEM gde ce Nislije moci slikati i obeleziti lokaciju za bilo kakav
 komunalni problem. Napisao sam na vise od 100 strana sta moze jos da se uradi u
 narednih godini i predao gradonačelnici. To je nesto sto je njega jako zabolelo jer Nis
 treba da propada kako bi Beograd odlucio da bude drugi gradonacelnik, a on misli da je
 u igri. To je neizleciva bolest srpske politike! TO NANOSI STETU SRPSKOJ NAPREDNOJ

  STRANCI VISE NEGO BILO STA!
 
 

 JUNASTVO JE BRANITI SEBE OD DRUGOG ČOJSTO JE VISE BRANITO DRUGOG OD
  SEBE!

 
 ODBRANIO SAM BANDJURA OD SEBE FIZICKI NE POSTOJI NACIN DA ME SLOMI

 VELIKA JE RAZLIKA IZMEDJU NJEGA I MENE VEROVALI  ILI NE
  JA OD PREDSEDNIKA DOBIJAM POKLONE A ON 158. MESTO  U PARLAMENTU

  JA DOBIJAM POHVALE A ON KRITIKE.
 

 SPUSTI LOPTU MILOSE, NE PRELAZI RUBIKON, JER POSLE RUBIKONA DOLAZE
 MARTOVSKE IDE ( u političkom smislu)

 


